## 2021 年度最常用的表情符号,第一又是它!

These Were the Most Popular Emojis of 2021

世界上 92%的网络用户使用表情符号,每天都有数十亿个表情被用于表达爱意、感谢、祝贺。近日,非营利机构统一码联盟公布了 2021 年使用最多的表情符号排名。其中,笑哭表情以绝对优势稳居第一,蝉联全球最常使用的表情符号。



Coming in with over 5% of all emojis used for the year was tears of joy. The Unicode Consortium notes the only other emoji to get close to that was heart.

2021年,笑哭表情占所有表情符号使用量的 5%以上。统一码联盟指出,唯一一个使用率与之接近的表情符号是爱心。

下面是全球最常用的十个表情符号:



Another interesting finding was the top 100 emoji made up about 82% of emoji used.

另一个有趣的发现是,排名前 100 的表情符号约占表情符号使用量的 82%。

While the smiley/emotion category was the most popular overall, the new report breaks down nine different emoji categories by the most and least used.

虽然笑脸/情绪表情类别是最受欢迎的类别,但统一码联盟的最新报告将九种不同的表情分 类按使用最多和最少进行了排名。

When it came to other categories, Unicode says the most used emoji were ones that represent multiple concepts.

统一码联盟表示,在其他表情类别中,最常用的表情是代表多种概念的。

例如,在服装类表情符号中最常用的是王冠,而那些只能局限于表面意思的表情符号只能在键盘里积灰。这个规律在以下几个表情类别中也存在:

Rocket Ship found in the Transport-air is symbolic of progress being made and anticipation of big changes.

交通运输-航空类别下的火箭船表情,象征着正在取得的进步和对巨大变化的期待。



Flexed Biceps is the top Body-parts emoji (this subcategory excludes hands) and is commonly used to indicate strength, success, overcoming a struggle, exercise, showing off, boasting, or rolling up your sleeve to receive a vaccine.

弯曲的二头肌是最受欢迎的身体部位表情符号(这个子类别不包含手的表情符号),通常用于表示力量、成功、战胜困难、锻炼、炫耀、自夸或卷起袖子接种疫苗。



Bouquet of Plant-Flower for all occasions: congratulations, celebrations, and relationships of many varieties be they platonic or romantic.

植物-鲜花类别下的花束表情可以用于所有的场景:祝贺、庆祝以及各种各样的人际关系,无论是柏拉图式的还是浪漫的。



Butterfly is the most common Animal emoji (found in the Animal-Bug subcategory) representative of change, beauty, nature, and transformation.

动物-昆虫子类别中的蝴蝶是使用最多的动物表情符号,它代表着改变、美丽、自然和蜕变。



Person Doing Cartwheel may not be the most popular sport in the world but it is the most popular Person-Sport suggestive of happiness and joy.

做侧手翻的人或许并不是全球最受欢迎的运动类表情符号,但却是最受欢迎的运动人物,因为它代表着开心和愉悦。



## The least popular category?

## 最不常用的表情类别是什么呢?

Flags. The least popular subcategory? Country-flags. They represent the largest collection (258 emoji!), but are used the least. Animal-mammal are the next largest subcategory (53 emoji!).

旗帜。使用最少的表情子类别是国家(地区)旗帜。它们是数量最庞大的子类别(共258

个表情符号!),但是却用的最少。动物-哺乳动物排名第二(共 53 个表情符号!)。
It is noteworthy that the coronavirus pandemic has contributed little to the popularization of emoji microbes, which barely entered the top 500. Note that at the moment there are only 3,663 emoticons.

值得注意的是,新冠疫情对微生物表情符号的使用普及影响甚微,微生物表情仅仅进入前 500 名。而目前只有 3663 个表情符号。

